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Concept notulen 33ste digitale algemene vergadering d.d. 29 november 2022 

 

Welkom 

Vice voorzitter José Laheij opent de vergadering en heet de deelnemers van harte welkom.  

 

Praktische mededelingen 

Aan de algemene vergadering wordt akkoord gevraagd voor het opnemen van de digitale 

vergadering. 

Besluit 001-29-11-2022: de algemene vergadering stemt in met het opnemen van de digitale 

vergadering d.d. 29 november 2022.  

Praktisch punt: bij een opmerking of vraag via de chat, graag voor- en achternaam vermelden. 

 

Mededelingen 

Nieuwe subsidiekader pg-organisaties 

Nieuwe subsidiekader: mogelijk worden meer gelden beschikbaar gesteld voor de cliënt- en 

naastenorganisaties.  

Samenwerking collega organisaties 

Door middel van een bestuurlijk overleg en een directeurenoverleg is een voorzichtige start gemaakt 

voor verdere formele samenwerking met collega organisaties. 

Extern vertrouwenspersoon 

Marijke Mahieu stelt zich voor aan de vergadering. 

Route van een melding bij de vertrouwenspersoon:  

➢ De melding van een kwestie komt binnen bij Marijke Mahieu.  

➢ Marijke Mahieu is geen klachtenfunctionaris, zij biedt de melder in alle vertrouwelijkheid een 

luisterend oor en geeft de melder advies over de vervolgstappen die genomen kunnen worden. 

➢ 1x per jaar legt Marijke Mahieu verantwoording af aan het landelijk bestuur KansPlus.  

Dit gebeurt aan de hand van voorbeelden; anonieme voorbeelden of met naam, als de melder 

hiervoor toestemming heeft gegeven. 

Klachtenregelingen KansPlus 

Dickie van de Kaa meldt, dat de klachtenregelingen van KansPlus, onder andere het protocol 

grensoverschrijdend gedrag en de interne gedragscode, vermeld staan op de website van KansPlus.  

 

Agendapunt 2 - concept notulen algemene vergadering d.d. 25 juni 2022 

Naar aanleiding van: 

Contributie 2023 

Besluit 002-29-11-2022: verhoging contributie 2023 wordt niet uitgevoerd.  

Besluit 003-29-11-2022: de concept notulen worden door de algemene vergadering vastgesteld.  

 

Agendapunt 3.1. - Stand van zaken Jaarplan 2022 

Presentatie Dickie van de Kaa – directeur KansPlus. 

Dickie van de Kaa bedankt het bestuur, medewerkers, vrijwilligers landelijk bureau en vrijwilligers uit 

de regio voor hun enorme inzet voor KansPlus.  
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Het jaarplan is onderdeel van het strategisch jaarplan 2019-2023. 

Het strategisch jaarplan is opgebouwd aan de hand van de zes bouwstenen.  

De zes bouwstenen zijn: 

1. Versterking van de dienstverlening.  

2. Dynamische organisatie met ruimte voor ontmoeting en het delen van ervaringen. 

3. De inhoudelijke koers met speerpunten. 

4. De lokale netwerken. 

5. Samenwerking. 

6. Zorg voor de medewerkers.  

In 2023 staan de volgende onderwerpen centraal: 

➢ Belangenbehartiging, zowel landelijk als regionaal. 

➢ Dienstverlening. 

➢ Ontmoeting. 

➢ Ontwikkeling strategie 2024 tot 2026.  

KansPlus bevindt zich in een moeilijke financiële situatie: er zijn beperkte middelen beschikbaar,  

velen taken moeten worden uitgevoerd met beperkte menskracht, maar wel in samenwerking met 

een sterk meewerkend landelijk bestuur.  

 

Kennis- en adviescentrum 

Tot nu toe zijn er 324 dossiers in behandeling genomen. Het betreft voornamelijk vragen over de 

wetgeving: Wet zorg en dwang, Wet langdurige zorg, vervoer, wonen, DigiD. 

Het Kennis- en adviescentrum is versterkt met twee vrijwilligers: Nannie Kruissel en Bart Schoppers. 

Het Kennis- en adviescentrum heeft afscheid genomen van Herman Dijkland en Tim Titsing.  

Herman Dijkland heeft zich ruim twintig jaar ingezet voor KansPlus, eerst als landelijk bestuurder en 

later als vrijwilliger van het Kennis- en adviescentrum.  

Deskundigheidsbevordering van het Kennis- en adviescentrum heeft plaatsgevonden.  

Het Juiste Loket heeft een presentatie gehouden over de werkzaamheden die passeren.  

Het Juiste loket is verbonden aan de Koepel Ieder(in) en ingesteld door het Ministerie van VWS. 

Vacature 

In 2023 komt de vacature consulent Kennis- en adviescentrum vrij, de functie is voor twintig uur in de 

week. Gerrie Beumer, de huidige consulent van het Kennis- en adviescentrum gaat medio 2023 met 

pensioen. De vacature wordt in het eerste kwartaal van 2023 op de website geplaatst.  

 

VraagRaak 

Congres SamenSterk 2022 - 2026 

Het Cliëntenradencongres is vanaf 2022 in een nieuw jasje gestoken. Het Cliëntenradencongres is de 

afgelopen zes jaar gehouden vanuit de Kwaliteitsagenda; vanuit Volwaardig Leven. 

Voor de komende vijf jaar, 2022-2026 is subsidie verstrekt voor het organiseren van het SamenSterk 

congres. De organisatie is in handen van: KansPlus, Ieder(in), Het LFB en Het LSR. 

Project van Medezeggenschap en inspraak is succesvol afgerond met een congres. 

Een nieuwe aanvraag is ingediend bij ZonMw voor het project “Medezeggenschap in crisistijd”. Het 

project is opgestart vanwege de coronacrisis.  

Het personeelstekort in de zorg zou kunnen leiden tot een nieuwe crisis. 

Adviezen voor Cliëntenraden  

Adviezen voor cliëntenraden zijn opgesteld.  

De adviezen worden donderdag 1 december 2022 op de website geplaatst. 
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Bestuurlijk akkoord - Zorgverzekeraars Nederland en Vereniging Gehandicaptenzorg Nederland 

KansPlus is in het voorjaar “overvallen” door het bestuurlijk akkoord, gepresenteerd door VGN en ZN. 

KansPlus is in gesprek VGN en ZN, zij hebben uitgebreid excuses aangeboden over de gang van zaken 

rond het bestuurlijk akkoord en het niet betrekken van de cliëntenorganisaties.  

Kanslijnen 

In het akkoord staan (vijf) kanslijnen en oplossingsrichtingen genoemd voor het betaalbaar houden 

van de gehandicaptenzorg. KansPlus is het niet eens met de genoemde oplossingsrichtingen. 

De kanslijnen en ontwikkelthema’s zijn: dag invulling, arbeidsbesparende technologie, passend 

zorgniveau, een eigen plek in de samenleving en een eigen netwerk.  

De thema’s worden ingepast in de zorg en ondersteuning van de cliënt.  

 

Perspectief 2025 (P2025): penningmeester Paul Grimmelikhuizen geeft onder agendapunt 5 een 

toelichting.  

De commissie bestaat uit: Paul Grimmelikhuizen, Marion Thielemans en Nicole Veenhof.  

De commissie heeft in samenwerking met de werkgroep, waarin bestuurders uit de regio deel 

hebben genomen, P2025 vormgegeven. Dit betreft: verhouding ledengroepen-landelijke organisatie, 

borgen van de kerntaken, borgen van het voortbestaan van KansPlus in belang van de doelgroep.  

Dickie van de Kaa spreekt haar dank uit voor het vele werk dat is verzet.  

 

Belangenbehartiging  

In oktober 2022 is de evaluatie van de Wet zorg en dwang naar de 1ste en de 2de Kamer toegestuurd.  

De evaluatie is uitgevoerd door ZonMw. Het betreft een kritische evaluatie waarin het lijkt dat 

zorgaanbieders in hun gelijk worden gesteld en dat het een zeer moeilijk uitvoerbare wet is.  

KansPlus is van mening dat te weinig is geluisterd naar wat cliënten en verwanten belangrijk vinden. 

Overleg met Minister Conny Helder van VWS 

Vice voorzitter José Laheij neemt met overige vg organisaties op dinsdag 6 december 2022 deel aan 

een overleg met Minister Helder van VWS. José Laheij neemt de punten van KansPlus mee in het 

gesprek. De Minister heeft in haar brief aangegeven, dat zij in 2023 beleid zal gaan maken.  

Gezamenlijk advies over de Wet zorg en dwang 

Een werkgroep heeft zich gericht op het vereenvoudigen van het stappenplan in de Wet zorg en 

dwang en heeft hierover een advies uitgebracht. Het gezamenlijke advies is in september 2022 

verstuurd aan Minister Helder van VWS in afwachting van de wetsevaluatie.  

Opstellen wederzijdse voorwaarden zorg en dienstverleningsovereenkomst.  

Tot nu toe zijn de voorwaarden zorg en dienstverleningsovereenkomst eenzijdig opgesteld door de 

Zorgaanbieders en VGN. KansPlus en de consumentenbond zijn uiteindelijk betrokken bij het 

opstellen van de voorwaarden, maar zijn kritisch ten aanzien van de inhoud.  

Toekomstagenda 

De toekomstagenda is de opvolger van de Kwaliteitsagenda en Volwaardig Leven.  

In de toekomstagenda staat een aantal onderwerpen centraal: complexe zorg, zorg voor mensen met 

een licht verstandelijke beperking, cliëntondersteuning, innovatie en techniek en de arbeidsmarkt.  

Werkgroepen zijn ingesteld. KansPlus is agenda-lid van de werkgroep: innovatie en techniek en 

complexe zorg. Het is de bedoeling, dat uit de werkgroepen projecten voortkomen. KansPlus heeft 

financiering gevraagd voor haar inzet, maar aan dit verzoek is nog niet voldaan. 

KansPlus heeft zich ingeschreven voor hoofdstuk 6; levensbreed, levenslang WMO. 

DigiD 

In samenwerking met EMB Nederland, dit Koningskind en Sien heeft KansPlus gesprekken gevoerd 

met Binnenlandse zaken, Justitie, Rechtspraak en het Ministerie van VWS over het gedoogbeleid ten 

aanzien van het gebruik van de DigiD van een cliënt door een wettelijk vertegenwoordiger.  

KansPlus pleit ervoor om dit toegestaan te krijgen.  
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Op 23 november 2022 heeft een gesprek plaatsgevonden waarin grote stappen zijn gezet. Het mag 

formeel geen gedoogbeleid worden genoemd, maar Minister Helder heeft toegezegd, dat zij niet zal 

handhaven als de DigiD van een cliënt wordt gebruikt door mensen die door de Rechter zijn 

benoemd als mentor, bewindvoerder, curator. Een gezamenlijke brief wordt opgesteld voor de 

achterban van KansPlus. 

Richtlijnontwikkeling 

Meerdere richtlijnen zijn ontwikkeld, waaronder: 

1. de richtlijn met betrekking tot probleemgedrag bestemd voor familie en mensen met een 

verstandelijke beperking; 

2. de richtlijn palliatieve zorg, deze richtlijn is opgesteld in samenwerking met het Integraal Kanker 

Instituut;  

3. SKILZ: richtlijn Wils(on)bekwaamheid: deelname werkgroep: José Laheij ,  

richtlijn Slaapstoornissen bij ouderen en mensen met een verstandelijke beperking in de 

langdurige zorg: deelname werkgroep: Lian Roovers. 

 

Handreiking Huisartsbezoek 

De handreiking Huisartsbezoek is een onderdeel van het medisch generalistisch convenant, dat is 

gesloten met VGN en overige partijen. 

 

Projecten 

Afgeronde projecten 

Onder andere:  

1. (H)erken jij dementie?  

2. Makkelijk Nederlands. 

3. Het Goed Leven Plan: projectleider: Dorien Kloosterman, uitvoer via CliëntondersteuningPlus. 

Lopende projecten 

De stem van de cliënt. Projectleider: Dorien Kloosterman. Uitvoer via De Koepel Ieder(in).  

Ieder(in) is penvoerder van het project.  

 

Wet zorg en dwang 

Vele bijeenkomsten over de Wet zorg en dwang (Wzd) zijn gehouden, de bijeenkomsten worden ge-

update en in 2023 opnieuw uitgezet.  

In 2022 is een vragenlijst gepubliceerd met betrekking tot het delen van ervaringen rond de Wzd in 

zorginstellingen, woonvoorzieningen, de thuissituatie en overig.  

De enquête is uitgezet om input te verzamelen voor de tweede wetsevaluatie. 

De vragenlijst wordt ge-update en in 2023 gepubliceerd.  

Het conceptrapport is klaar. Het is de bedoeling dat betrokkenen deelnemen aan werkgroepen of in 

gesprek gaan met verschillende organisaties en het Ministerie van VWS. 

Opvallend is, dat mensen die de enquête hebben ingevuld wel van het bestaan van de Wzd afweten, 

maar als het gaat om onvrijwillige zorg, zij de procedure niet volgen.  

 

Wat als ik het niet meer kan 

Het project is gestart in 2021. Een webinar is gehouden en er volgen er meer. Het betreft een digitale 

tool voor mensen die de zorg niet meer aankunnen, voor korte of langere tijd. De tool staat op de 

website van de organisatie Schouders. De tool wordt uitgebreid met een product, ontwikkelt door 

het Trimbos Instituut. Het is bestemd voor kinderen van mensen met een verstandelijke beperking. 
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Projecten in aanvraag 

Toekomstbestendige medezeggenschap in crisistijd (personeelstekorten): volgt. 

Visieontwikkeling vanuit cliëntperspectief, vanuit de gezamenlijke cliëntorganisaties. 

Het betreft een bijeenkomst die in werking is gezet door Pouwel van de Siepkamp – beleidsadviseur 

KansPlus, in samenwerking met 18 andere cliëntorganisaties.  

Een van de collega-organisaties heeft een fondsenwerver kunnen betrekken bij het project voor het 

(gratis) schrijven van het projectplan.   

Communicatie 

Sociale media, website en nieuwsbrieven 

Met dank aan Marion Thielemans voor het onderhoud van de website, LinkedIn, Twitter, Facebook 

en het opstellen van de Nieuwsbrief KansPlus en de Nieuwsbrief VraagRaak.  

PlusPunt 

Het tijdschrift PlusPunt verschijnt viermaal per jaar. Uit het oogpunt van kostenbesparing -de hoge 

portokosten- is in 2022 gestart met het een keer uitbrengen van de digitale versie van PlusPunt en 

het drie keer uitbrengen van de papieren versie van PlusPunt. Dit wordt in 2023 voortgezet.  

Bij het verzenden van de contributiefactuur 2023 wordt ten behoeve van de digitale versie van 

PlusPunt het verzoek gedaan aan de leden om haar/zijn emailadres door te geven.   

Naar aanleiding van de presentatie van Dickie van de Kaa. 

 

Mevrouw Conny Kooijman - lid KansPlus heeft een vraag over Bouwsteen 5 - Samenwerking. 

Mevrouw Kooijman vraag met wie KansPlus samen werkt? 

KansPlus werkt samen met: Het LFB, met name in 2022 inzake het project Stevig naar de top,  

dit Koningskind, Sien, EMB Nederland, Per Saldo, Netwerk Rondom, Naar Keuze, Het LSR inzake het 

congres SamenSterk en lobbyactiviteiten met betrekking tot de medezeggenschap. Uiteraard werkt 

KansPlus samen met Ieder(in), omdat Ieder(in) de koepel is van de vg organisaties.  

 

Agendapunt 3.2. - Concept Jaarplan 2023 

 

Reactie van mevrouw Conny Kooijman: 

Vraag 1 - Geen vermelding van ledengroep KansPlus Amersfoort op de website van KansPlus 

Mevrouw Kooijman is lid van KansPlus Utrecht, maar vraagt waarom KansPlus Amersfoort niet wordt 

vermeld op de website van KansPlus. Pouwel van de Siepkamp geeft aan, dat enkele jaren geleden 

KansPlus Amersfoort is opgehouden te bestaan en de leden van KansPlus Amersfoort destijds zijn 

ondergebracht bij KansPlus Utrecht. Vandaar dat KansPlus Amersfoort niet wordt vermeld op de 

website van KansPlus.  

Vraag 2 - Dementiekamers en Dementietafels 

Mevrouw Kooijman vraagt of de dementiekamer of dementietafel nog bestaat. 

Dickie van de Kaa geeft aan, dat er een verschil zit tussen de Dementiekamer en de Dementietafel.  

De Dementiekamers zijn digitaal en de kamers zijn gevuld met verschillende onderwerpen. Ondanks 

dat de kamers goed gevuld zijn, liep het niet goed. Er wordt aan gewerkt om de Dementiekamers 

weer te activeren. Mevrouw Kooijman zou graag een digitaal bezoek brengen aan de digitale 

Dementiekamer. Echter voor een digitaal bezoek moet de bezoeker worden uitgenodigd.  

Dickie van de Kaa adviseert Conny Kooijman om contact op te nemen met Marion Thielemans – PR/C 

KansPlus.  

Vraag 3 - Deelname aan onderzoeken. 

Mevrouw Kooijman geeft aan beschikbaar te zijn voor KansPlus voor deelname aan een onderzoek. 

Mocht KansPlus een onderzoek starten en deelname van mevrouw Kooijman daarin past, zal 

mevrouw Kooijman zeker door KansPlus worden benaderd, aldus Dickie van de Kaa. 



 

6 
 

Vraag 4 - Alerts/Nieuwsbrief 

Mevrouw Kooijman heeft de laatste tijd geen Alerts/Nieuwsbrief ontvangen.  

Het betreft de Docu-Alerts die Pouwel van de Siepkamp doorstuurt naar de regionale netwerken.  

Actie: Pouwel van de Siepkamp en mevrouw Kooijman hebben contact over het opnieuw ontvangen 

van de Alerts.  

Mededeling - SamenSterkdag 2 december 2022 

Mevrouw Kooijman meldt zich af voor de SamenSterkdag 2022.  

Het congres blijft staan op de eerste vrijdag van december, ook in 2023.  

Mededeling congres Wet zorg en dwang in Amersfoort 

Mevrouw Kooijman merkt op, dat voor sommige mensen een wereld opengaat als zij vernemen dat 

zij zeggenschap hebben over bepaalde zaken.  

 

Elly Herbschleb - vrijwilliger Kennis- en adviescentrum KansPlus.  

Het lijstje van de ledengroepen op de website van KansPlus is niet meer actueel.  

Reactie Marion Thielemans: het lijstje op de website wordt aangepast. De lijst in het 

relatiebeheersysteem van KansPlus is al bijgewerkt.  

 

Besluit 004-29-11-2022: het concept jaarplan 2023 wordt door de algemene vergadering vastgesteld.  

 

Agendapunt 4 - Begroting landelijk bureau 2023 

Paul Grimmelikhuizen licht de begroting 2023 van het landelijk bureau toe.  

 

Kerncijfers landelijk bureau KansPlus 

De drie kolommen: de begroting 2023, verwachting 2022 en begroting 2022. 

Baten: De baten lopen terug van € 229.000 in 2022 naar € 217.500 in 2023.  

Bijdrage overheid blijft stabiel: € 45.000. 

Lasten: van € 525.000 in 2022 gaan naar € 541.000 in 2023. Betreft: de personele kosten en 

energiekosten.   

Kostenbesparing: in 2023 wordt getracht de lasten op het niveau van 2022 te houden.  

Bijvoorbeeld door te besparen op de portokosten van het tijdschrift PlusPunt.  

In 2022 is gestart met eenmaal per jaar PlusPunt digitaal te versturen. Dit wordt in 2023 voortgezet.  

Projecten: staan op nul. Dat is een vereiste van de overheid, omdat het niet de bedoeling is om 

resultaat te behalen met de uitvoer van projecten.  

Projecten zijn belangrijk voor KansPlus om twee redenen: 

* Dekt deels de kosten. 

* Positionering van KansPlus, zichtbaarheid.  

Buitengewone posten in 2023:  

* Bijdrage van Stichting Steunfonds KansPlus. 

* In 2023 wordt een legaat uitgekeerd.  

 

Kernboodschappen 

1. De Begroting 2023 benadrukt de urgentie van Perspectief 2025. 

2. De verwachting is dat KansPlus 2023 afsluit met een negatief resultaat.  

3. Onzekerheden: personeelskosten en energiekosten. 

4. Uitvoer van projecten zorgt voor substantiële dekking van de kosten.  

5. KansPlus ziet af van een verhoging van de contributies.  

De heer Fons van de Gevel - Asten Someren Deurne vraagt of er concrete plannen zijn om het tij te 

keren voor de vereniging, de uitholling van de vereniging? 

De penningmeester verwijst naar agendapunt 5.1. Toekomst KansPlus – Perspectief 2025. 
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De heer Rinie Roosen - KansPlus Oisterwijk heeft een vraag over de post kosten dienstverlening,  

€ 30.000 wordt vermeld terwijl er € 5000 is begroot. Paul Grimmelikhuizen licht deze post toe, het 

betreft advocaatkosten ten behoeve van een zaak in de regio. De penningmeester verwijst naar de 

tegenrekening overige incidentele baten en lasten die uitkomt op € 20.000. Dit heeft te maken met 

de medewerking van twee andere organisaties, die hebben meebetaald aan de advocaatkosten.  

Besluit 005-29-11-2022: de penningmeester vraagt aan de algemene vergadering toestemming om 

de begroting zoals deze is voorgelegd aan de algemene vergadering van 29 november 2022 uit te 

voeren. De algemene vergadering stemt in met de uitvoer van de begroting 2023, zoals deze is 

voorgelegd aan de algemene vergadering van 29 november 2022.  

 

Agendapunt 5 - Toekomst KansPlus – Perspectief 2025 

Perspectief 2025 staat voor een relevante vereniging, ook na 2025. 

Perspectief 2025 staat niet alleen in het teken van de verhouding ledengroepen – landelijke 

organisatie, maar P2025 staat ook in het teken van de financiën van KansPlus.  

Wat kan P2025 succesvol maken? 

1. Reflecteren op de missie en visie van KansPlus: De missie en visie van KansPlus zijn uiterst 

actueel. Er is vooralsnog geen reden om de missie en visie ter discussie te stellen.  

2. Samenwerking met collega-organisaties in de vg-sector: inhoudelijke samenwerking is gestart, 

mogelijkheid tot verdere samenwerking kan zich in de toekomst voordoen.  

Meerdere collega-organisaties bevinden zich in dezelfde situatie als KansPlus: terugloop 

ledenaantal, kostenstijging, geen uitbreiding van overheidsfinanciering. 

3. Zoeken naar nieuwe aanvullende financieringsmogelijkheden; is een moeilijk punt. Een klein 

lichtpuntje kan zijn: het nieuwe subsidiekader 2024. Het nieuwe subsidiekader wordt in 2023 

verder uitgewerkt.  

4. Kostenbesparing; hier wordt permanent aan gewerkt door de landelijke organisatie.  

Het landelijk bestuur is van mening dat personele kostenbesparing niet de juiste weg is.  

De bezetting is minimaal, een kleiner landelijk bureau is niet werkbaar. Zichtbaar zijn - aanwezig 

blijven in de sector kan alleen door de inzet van de medewerkers. Het is een duidelijke keuze die 

is gemaakt door het landelijk bestuur.  

Slecht weer scenario: een slecht weer scenario is nog niet uitgewerkt. In 2023 moet er wel een 

scenario klaarliggen.  

5. “Huis op orde”; de organisatorische en financiële verhouding met de ledengroepen.  

1. Overleg met de ledengroepen heeft plaatsgevonden.  

2. Goede en heldere rolverdeling ledengroepen – landelijke organisatie. 

3. Een goede balans proberen te vinden tussen autonomie en transparantie van de 

ledengroepen.  

4. De verantwoordelijkheid moet daar liggen waar het hoort. Het is zaak om rekening te 

houden met de beperkte menskracht bij de landelijke organisatie.  

Het is onmogelijk om alle zaken per ledengroep bij te houden.  

5. Resultaat van de vier alternatieven die via P2025 aan de ledengroepen zijn voorgelegd. 

➢ Vier ledengroepen hebben de keuze gemaakt om als zelfstandig rechtspersoon lid te 

worden van KansPlus. 

➢ Achtentwintig ledengroepen blijven deel uitmaken van KansPlus. 

➢ Zes ledengroepen gaan stoppen of zijn inmiddels al gestopt. 

➢ Voor onderlinge uitwisselen van informatie, overleg en advies komt er een (digitaal) 

platform voor de ledengroepen. 

➢ Formeel thema: aanpassen van de statuten en het huishoudelijk reglement KansPlus. 
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Stand van zaken: 

➢ Interne afspraken en regelingen vastleggen in een digitaal handboek.  

➢ De financiële middelen van de vereniging centraal aansturen met respect voor de 

autonomie en transparantie van de ledengroepen.  

➢ Het financiële verslag wordt in een nieuw jasje gestoken. De bedoeling is om tot  

1 financieel jaarverslag te komen (landelijke organisatie + ledengroepen). 

➢ Het oplossen van verschillende belangrijke zaken, zoals bestemde gelden, schenkingen. 

Hierover met elkaar in overleg gaan.  

Het jaar 2023 en het jaar 2024 zijn cruciale jaren wat betreft de toekomst van KansPlus.  

 

Naar aanleiding van de presentatie van Paul Grimmelikhuizen: 

 

De heer Bart Schoppers - vrijwilliger Kennis- en adviescentrum KansPlus. 

1. Volgens Bart Schoppers ontbreekt een analyse over het ontstaan van de huidige financiële 

situatie. Reactie: De penningmeester geeft aan, dat een aantal jaren geleden een analyse is 

gemaakt.  

2. Een plan gericht op werving en reclame ontbreekt, volgens Bart Schoppers. 

Reactie: om het huidige probleem op te lossen, zou het ledenaantal moeten verdubbelen.  

Dat betekent vierduizend extra leden. Uiteraard blijft KansPlus doorgaan met het werven van 

leden, fondsenwerving en overig, aldus de penningmeester.  

De heer Pouwel van de Siepkamp is ingenomen met het besluit dat de vacature consulent Kennis- en 

adviescentrum ingevuld gaat worden. Het is een van de kerntaken van KansPlus. Volgens de heer Van 

de Siepkamp zijn er -ongeveer vier jaar geleden- gesprekken gevoerd met HandicapNL over de 

financiering van het Kennis- en adviescentrum. HandicapNL stond daar destijds niet afwijzend 

tegenover, maar zij stelde de voorwaarde dat het een gezamenlijk “iets” van alle vg organisaties zou 

moeten worden. Wellicht is nu de tijd aangebroken om het gesprek te hervatten over een mogelijke 

financiering. HandicapNL geeft langdurige projectsubsidie af.  

 

De samenwerking tussen organisaties is inmiddels op gang gekomen en volgens Gerrie Beumer is het 

een goed moment om een aanvraag in te dienen bij HandicapNL. 

Marion Thielemans meldt, dat per januari 2023 het Kennis- en adviescentrum wordt uitgebreid met 

driehonderd leden van EMB Nederland die het adviescentrum gaat bedienen.  

 

Mevrouw Silvia Spaansen - lid van KansPlus. 

Mevrouw geeft aan, dat het wellicht een idee is om op het SamenSterkcongres van 2 december 2022 

een box te plaatsen waar mensen geld in kunnen doneren.  

 

Besluit 006-29-11-2022: de algemene vergadering stemt in met de uitvoer van Perspectief 2025, 

zoals is geschetst in de vergadering.  
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Agendapunt 6 - Voordracht kandidaat-voorzitter en bestuursleden. 

 

Harry Bosma - kandidaat-voorzitter 

Besluit 007-29-11-2022: de algemene vergadering stemt in met de benoeming van Harry Bosma als 

voorzitter landelijk bestuur KansPlus.  

 

Annette van den Dries - kandidaat-bestuurslid 

Besluit: 008-29-11-2022: de algemene vergadering stemt in met de benoeming van Annette van den 

Dries als bestuurslid landelijk bestuur KansPlus. 

Evert Brongers - Kandidaat bestuurslid 

Besluit: 009-29-11-2022: de algemene vergadering stemt in met de benoeming van Evert Brongers 

als bestuurslid landelijk bestuur KansPlus. 

 

Vice voorzitter José Laheij geeft aan, dat KansPlus het enorm waardeert het, dat de nieuwe 

bestuurders in de huidige slechte financiële situatie waarin KansPlus zich bevindt het 

bestuurslidmaatschap op zich willen nemen.  

 

Agendapunt 7 - Rondvraag en sluiting 

 

Connie Kooijman stelt voor om in de toekomst tijdens een digitale algemene vergadering een pauze 

in te lassen. De voorzitter geeft aan er bij de volgende digitale vergadering rekening mee te houden.  

Connie Kooijman zou graag weer een algemene vergadering op locatie willen meemaken. 

De voorzitter meldt, dat in het verleden is besloten om de najaarsvergadering digitaal te laten 

plaatsvinden en de voorjaars-zomer algemene vergadering op locatie te laten plaatsvinden.  

In 2022 heeft op 25 juni de algemene vergadering op locatie plaatsgevonden.  

 

José Laheij - vice voorzitter sluit de vergadering en bedankt de aanwezigen voor hun deelname aan 

de vergadering.  
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 Besluiten-actie lijst algemene vergadering KansPlus van 29 november 2022 

Besluit 001-29-11-2022  De vergadering stemt in met het opnemen van de algemene vergadering d.d.  

29 november 2022.  

Besluit 002-29-11-2022 Verhoging contributie 2023 wordt niet uitgevoerd.  

Besluit 003-29-11-2022 De concept notulen d.d. 25 juni 2022 worden door de algemene vergadering 

vastgesteld. 

Besluit 004-29-11-2022 Het concept jaarplan 2023 wordt door de algemene vergadering vastgesteld.  

Besluit 005-29-11-2022 

 

De algemene vergadering stemt in met de uitvoer van de begroting landelijk bureau 

2023, zoals deze is voorgelegd aan de algemene vergadering van 29 november 2022.  

Besluit 006-29-11-2022 De algemene vergadering stemt in met de uitvoer van Perspectief 2025, zoals is 

geschetst in de vergadering.  

Besluit 007-29-11-2022 De algemene vergadering stemt in met de benoeming van Harry Bosma als 

voorzitter landelijk bestuur KansPlus.  

Besluit 008-29-11-2022 De algemene vergadering stemt in met de benoeming van Annette van den Dries als 

bestuurslid landelijk bestuur KansPlus. 

Besluit 009-29-11-2022 De algemene vergadering stemt in met de benoeming van Evert Brongers als 

bestuurslid landelijk bestuur KansPlus. 

 
 


